
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 22. posiedzeniu Senatu 

w dniu 25 marca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra klimatu i środowiska Michała Kurtyki 

Panie Ministrze! 

Rozwiązania z zakresu OZE stają się coraz popularniejsze. Zwiększa się liczba osób inwestujących w po-

zyskiwanie taniej energii ze źródeł odnawialnych, w tym promieni słonecznych. Systemy fotowoltaiczne 

objęte były do tej pory różnego rodzaju dofinansowaniami. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedzi na pytania. 

1. Czy są przewidziane w roku 2021 fundusze na finansowanie takich przedsięwzięć, a jeśli tak, to w ja-

kim terminie? Jakie to będą kwoty? 

2. Czy ewentualne dofinansowanie będzie udzielone w formie pożyczki, dotacji? W jakim podziale pro-

centowym? 

3. O środki do jakiej kwoty będą mogły ubiegać się podmioty? 

4. Kto będzie beneficjentem ewentualnych planowanych programów? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


